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Verslag 
 
Verwelkoming door Peter Verstuyft, voozitter van de OPR. 
Bezinning door Jean-Marie, diaken; wij zijn de levende steentjes van Gods mozaiek. 
Het verslag van de OPR van 15 mei 2012 wordt goedgekeurd. 
 
Het Hinkelpad. 
 
Jan Cox, directeur, geeft een helder overzicht van de bouwplannen van de school. 
In Antwerpen is er een groot tekort aan voldoende plaats om alle schoolkinderen op te 
vangen. Daarom heeft het Hinkelpad ervoor gekozen om haar capaciteit (nu 610) uit te 
breiden tot 700 leerlingen. De school wenst zich ook in te passen in de visie van de 
'brede school', ttz een school die ingebed is in de buurt, waar ook buurtverenigingen 
gebruik van kunnen maken. In deze plannen staan volgende stappen op stapel: de 
pastorie, de tuin, en de gewezen lokalen van Okra en KSJ worden een groot 
avontuurlijke groene ruimte aansluitend op het marktplein dat aangelegd zal worden 
door het district Berchem, inclusief fietsenstalling. Buurtverenigingen zullen op een 
gecontroleerde wijze gebruik kunnen maken van deze groene ruimte. Met KSJ is er een 
vaste afspraak gemaakt dat zij elke zaterdag gebruik kunnen maken van deze 
speelruimte. 
Het Dexia-gebouw (Diksmuidelaan) sluit aan op deze groene ruimte. In dit gebouw komt 
er ruimte voor de naschoolse opvang (sanitair, refter, zorglokalen, creatieve ruimte en 
een conciergewoning). De huidige zijgevel van de school (met uitzicht op de 
pastorietuin) krijgt een aantal toegangen naar de sportzaal, de refter en de kaslokalen. 
Het schoolgebouw (Helderstraat) wordt eigendom van de school, zodat de nodige 
dringende herstellingswerken kunnen aangepakt worden. Tot nu toe was dit gebouw 
eigendom van de vzw Werken der parochie van het H.Sacrament. 
 
Toekomst van onze parochie 
 
- materieel: Peter Verstuyft geeft de huidige stand van zaken van de studie die 
uitgevoerd wordt door het architectenbureau Omgeving. Het eerste rapport werd begin 
september voorgesteld aan de bevoegde stedelijke dienst 'Samenleven'. Wij verwachten 
in de loop van het najaar de reactie van deze dienst. Paul Vandenbossche, voorzitter van 
de kerkraad, vult aan met de bedenking dat de dienst Samenleven zich enigszins in 
snelheid gepakt voelde, door ons initiatief, maar bevestigt dat de stad onze studie 



apprecieert. Wellicht zullen de kosten voor de derde fase van de studie gedragen 
worden door de dienst Samenleven. 
 
- spiritueel: het initiatief 'geloofsgesprekken' zal een nieuwe start nemen in het 
voorjaar 2013. We willen hiervoor gebruik maken van de beleidsnota van de bisschop 
van Antwerpen, die in oktober zal gepubliceerd worden. Op de volgende parochieraad 
(3 december) nodigen wij bisschop John Bonny uit om zijn beleidsnota te komen 
toelichten. Aan de hand van deze nota en de toelichting willen we dan de 
geloofsgesprekken opnieuw starten. Belangstellenden kunnen dan nog altijd aansluiten. 
Neem hiervoor contact op met Jean-Marie Houben, diaken. 
 
Het parochieteam aan het woord (PT). 
 
- in oktober zijn er een aantal initiatieven die het jaar 'Kerk onder stroom' zullen 
afsluiten. Op zondag 14 oktober is er een speciale misviering in alle parochies, ook bij 
ons. Folders met informatie vindt u binnenkort in de kerk.  
 
- het kerkkoor 'Cantorij Dominica'. Het wordt moeilijk om zowel een organist te vinden, 
een regelmatige dirigent, én zangers. Daarom wordt er gezocht naar een andere formule 
waar meer aandacht zal gegeven worden aan de samenzang. Na het Cecilia-feest wordt 
dit verder uitgewerkt. 
Deze wijzigingen zullen zo duidelijk mogelijk bekend gemaakt worden in het 
parochieblad, de website, in de kerk, aan de uithangborden door de verantwoordelijken. 
 
- permanentie: vanaf heden is het secretariaat niet meer open op maandag. Er wordt 
wel gezorgd voor het openstellen van de kaarsenkapel. Paul VdB deelt mee dat hij vanaf 
nu elke woensdag aanwezig kan zijn. 
 
- koffie na de mis: de eerste koffie (9 september) was een voltreffer. Het PC was goed 
gevuld en de aanwezigen waren zeker tevreden. We doen dus verder zoals afgesproken: 
elke tweede zondag van de maand. 14 oktober, 11 november en 9 december. 
 
- Er wordt gevraagd om tegen de gevel van het bijgebouw (oud-Cenakel) een bord te 
hangen met de vermelding :'Parochiesecretariaat'. 
 
Organisaties en werkgroepen aan het woord. 
 
- HHF (Marijke Mannaerts) 
Een belangrijke wijziging tegenover vroeger is dat men zich op voorhand moet 
inschrijven voor de brunch op zondag. Deze informatie vind je op de folder die verspreid 
werd in de brievenbussen (ook achteraan in de kerk). Er wordt voorgesteld om deze 
wijziging duidelijk te communiceren via alle kanalen: website, parochieblad, 
uithangborden, na de misviering. 
Er werd afgesproken dat de netto-opbrengst naar het PC gaat, die voor grote kosten 
staat ivm de vernieuwing van de verwarming op het gelijkvloers.  
Er zijn weer veel boeken toegekomen voor de boekenmarkt. 
Marijke en Roger worden bedankt voor hun inzet. 
 
 



- Welzijnszorg (Rik DV) 
De adventscampagne van dit jaar heeft als thema 'Bejaarden en armoede'. Daarom 
vraagt RDV aan OKRA om op een of andere manier samen te werken. Er worden 
concrete afspraken gemaakt tussen Renild, Gerda en Rik. 
 
- Parochiecentrum (PC) François Vangenechten. 
Na 25 jaar begint het gebouw duidelijke verouderingsverschijnselen te vertonen. De 
vloerverwarming in het cafetaria werkt niet meer. Het bestuur van het PC heeft beslist 
om een nieuwe verwarming te laten installeren: kostprijs € 17,000. Er zijn nog andere 
kleinere werken uit te voeren: glasbreuk, aanpassing van de keuken ... 
Dit vraagt allemaal heel wat financiële investeringen. Het bestuur van het PC vraagt 
hierover een gesprek aan met het parochiebestuur. 
De zaalverhuur verloopt naar wens. Het verbruik in het cafetaria blijft echter zeer laag. 
 
Varia 
 
- Francine G. vraagt om haar beide email-adressen te gebruiken: naast f.geens@base.be 
ook francine.geens@g-mail.com 
- Op Allerzielen (vrijdag 2 november) zal de gedachtenisviering doorgaan om 20u. Er 
worden twee lectoren verwacht.  
- Op elk kerkelijk feest dat op een weekdag valt, zal het PC open zijn. 
- Lieven VdE vraagt om de maandelijkse agenda's naar hem door te sturen voor de 
website. Jean-Marie zorgt hiervoor. 
- Vormsel: op 26/09 start voor de ouders. Startdag voor de kandidaten op 13/10. 
Het Vormsel zal plaatsvinden op 18 mei in de kerk van De Verrezen Heer. 
- Interne communicatie 
De interne communicatie loopt niet altijd even vlot. 
Er wordt voorgesteld ALLE mededelingen en verslagen (van het PT, OPR, HHF, 
Kerkraad, Bewegingen en werkgroepen) steeds door te sturen naar: Lieven Van den 
Eede (website), Francine Geens (parochieblad), Gerd Verstuyft (borden in kerk), Rita 
Gubbi (secretariaat), Jean-Marie Houben (parochieteam). Ieder van deze mensen kan 
dan zelf wel uitmaken welke informatie al dan niet moet gepubliceerd worden via één 
van de kanalen.   
Lieven zal bekijken of er voor deze vijf één gezamenlijk mailadres kan uitgedacht 
worden. 
 

Data van de volgende parochieraden 
 

maandag 3 december 2012 
donderdag 14 maart 2013 

donderdag 23 mei 2013 

 
Met spijt stellen we de afwezigheid vast van André Paessens. Een enthousiaste en actieve 
deelnemer van de parochieraden. In gedachte en gebed willen wij heel dicht bij hem staan.  
 
rdv 
 


